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Spotkanie w sprawie lotniska

Jaką kwotą z Regionalnego Programu Operacyjnego samorząd województwa będzie mógł wesprzeć budowę regionalnego
lotniska w Obicach pod Kielcami? Na to pytanie próbowano znaleźć odpowiedź podczas spotkania Zarządu Województwa
z prezydentem Kielc Wojciechem Lubawskim.
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–  Musimy  określić  nową  wartość  dofinansowania  tego  projektu,  biorąc  pod  uwagę  ostatnie  wytyczne  Ministerstwa
Rozwoju Regionalnego. Określają one, że wartość pomocy publicznej na tego typu inwestycje nie może przekraczać 50
procent – powiedział przed spotkaniem Marcin Perz, członek Zarządu Województwa. Taka decyzja ministerstwa oznacza,
że na budowę lotniska w Obicach można przekazać
z RPO nie 50 mln euro, jak wcześniej planował samorząd województwa, a maksymalnie 39 mln euro, ponieważ koszt
inwestycji został oszacowany na 78 mln euro.
Po spotkaniu Zarząd Województwa zdecydował, że budowa lotniska w Obicach  zostanie wsparta kwotą właśnie 39 mln
euro. – Ponieważ stoimy przed koniecznością znalezienia drugich 50 procent pieniędzy potrzebnych na tę inwestycję,
uznaliśmy, że należy do tego przedsięwzięcia zaprosić partnerów reprezentujących kapitał prywatny – powiedział po
zakończeniu rozmów marszałek Adam Jarubas. – Jesteśmy zdeterminowani. Nie wyobrażamy sobie możliwości wycofania
się z tej inwestycji.
Przedstawiciele władz samorządu województwa oraz gminy Kielce zabiegają też o spotkanie z polską komisarz Danutą
Hübner, którą chcą przekonywać do zasadności budowy lotniska w Obicach. – Do tego czasu mamy nadzieję uzyskać jak
najwięcej danych ze studium wykonalności lotniska – dodaje marszałek Jarubas.          


